



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUR LES ASPECTS CIVILS DE L'ENLÈVEMENT INTERNATIONAL D'ENFANTS
(La Haye, le 25 octobre 1980)

Notification conformément à l'article 45 de la Convention

EXTENSION

Groenland, 22-04-2016

(Traduction)

Le Danemark a étendu la Convention au Groenland le 22 avril 2016. Conformément à l'article 42, dernier paragraphe, la Convention entrera en vigueur pour le Groenland le 1^{er} juillet 2016.

DÉCLARATION

Danemark, 22-04-2016

(Traduction)

La Convention devrait maintenant être appliquée au Groenland pourquoi le Royaume du Danemark retire sa déclaration territoriale en ce qui concerne le Groenland conformément à l'article 42, alinéa 2.

La Haye, le 13 mai 2016

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse
<https://treatydatabase.overheid.nl>

XXVIII Enlèvement d'enfants No. 22/2016



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

**CONVENTION ON THE CIVIL ASPECTS OF INTERNATIONAL CHILD
ABDUCTION
(The Hague, 25 October 1980)**

Notification pursuant to Article 45 of the Convention

EXTENSION

Greenland, 22-04-2016

Denmark extended the Convention to Greenland on 22 April 2016.

The Convention will, in accordance with Article 42, last paragraph, enter into force for Greenland on 1 July 2016.

DECLARATION

Denmark, 22-04-2016

The Convention should now be applied to Greenland wherefore the Kingdom of Denmark withdraws its territorial declaration with regard to Greenland in accordance with Article 42, paragraph 2.

The Hague, 13 May 2016

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXVIII Child Abduction No. 22/2016